

Programmübersicht

Programme overview

Donnerstag, 28. November 2024

Ab 14.00 Uhr

Ihr persönliches Ski Fitting mit Max Gisler im Skishop.

Ab 19.00 Uhr

Mit dem Tschuggen Express geht's auf den Berg, Fondue geniessen in der Tschuggen Hütte. Mit romantischer Fackelwanderung zurück zum Hotel.

Freitag, 29. November 2024

07.00 bis 11.00 Uhr

Perfekt gestärkt mit dem Frühstück im Grand Restaurant.

Ab 8.00 Uhr

Max Gisler steht Ihnen im «Gisler Skishop» für Fragen und Wünsche bzgl. Ski-Miete und Equipment zur Verfügung.

Ab 08.45 Uhr

Shuttle vom Tschuggen Grand Hotel Skikeller zur Hörnli Talstation.

Ab 09.00 Uhr

Los gehts: Ab jetzt gehört der ganze Berg nur noch IHNEN!

Ab 09.30 bis 15.00 Uhr

Geniessen Sie Getränke und leckere Speisen, testen neueste Modelle der Skimarke Stöckli und nehmen Unterricht bei den Ski-Legenden Tina Maze und Viktoria Rebensburg.

10.30 bis 12.00 Uhr

Tolle Preise warten beim Private Mountain Skirennen!

12.30 bis 12.45 Uhr

Akrobatische Showeinlage in der Hörnlihütte.

12.00 bis 14.00 Uhr

Mittagessen in der Hörnlihütte, mit Live Musik von DJ Alex Austin. Unser Shuttle Service steht ab 14.30 Uhr für Sie an der Hörnli Talstation bereit.

Ab 13.00 Uhr

Geniessen Sie die Aussicht während der Auffahrt in der Heissen Schoggi- und Dessertgondel der Urdenbahn.

Ab 19.00 Uhr

Private Mountain Aperitif an der Tschuggen Bar mit Preisverleihung des Ski Rennens. Anschliessend erwartet Sie ein 4-Gang Moving Mountains Menü im Grand Restaurant, live begleitet von der Band «King Grace».

Ab 22.00 Uhr

Heisse Beats bei der After Party mit DJ Alex Austin.

Thursday, 28 November 2024

From 14.00 h

Your personal ski fitting with Max Gisler in the ski shop.

From 19.00 h

Take the Tschuggen Express up the mountain, enjoy a fondue in the Tschuggen hut and return to the hotel with a romantic torchlight.

Friday, 29 November 2024

07.00 to 11.00 h

Start your day with a energizing breakfast in the Grand Restaurant.

From 8.00 h

Max Gisler is at your disposal in the 'Gisler Ski Shop' for any questions and assistance regarding ski rentals and equipment.

From 08.45 h

Shuttle from the Tschuggen Grand Hotel ski cellar to the Hörnli valley station.

From 09.00 h

Let's go: From now on, the whole mountain is exclusively yours!

From 09.30 to 15.00 h

Enjoy drinks and delicious food, test the latest models from the Stöckli ski brand and take ski lessons with ski legends Tina Maze and Viktoria Rebensburg.

10.30 to 12.00 h

Great prizes await at the Private Mountain Ski Race!

12.30 to 12.45 h

Acrobatic show at the Hörnlihütte.

12.00 to 14.00 h

Lunch at the Hörnlihütte, with live music from DJ Alex Austin. Our shuttle service is available for you from 14.30 h at the Hörnli valley station.

From 13.00 h

Take in the view while riding in the hot chocolate and dessert gondola of the Urden cable car.

From 19.00 h

Private mountain aperitif at the Tschuggen Bar with award ceremony of the ski race. Following this, enjoy a 4-course Moving Mountains menu in the Grand Restaurant, accompanied live by the band 'King Grace'.

From 22.00 h

Hot beats at the after party with DJ Alex Austin.

Samstag & Sonntag (30.11.24 / 01.12.24)

Testen Sie aktuelle Modelle von Mercedes!

Saturday & Sunday (30.11.24 / 01.12.24)

Test the latest Mercedes models!